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Nacisté s hákovým křížem v izraelských nemocnicích. Je
nemožné možné?

 
Každý den slyším, že Izrael nikdy nepodpoří nic, co souvisí s
nacismem. Nikdy a nic. A to je přirozené při vzpomínce na
holocaust. Někdy ale vyjdou najevo tak úžasné a bolestné
skutečnosti, že začnete pochybovat, že se to v Izraeli skutečně děje.

Izraelská blogerka na YouTube Margarita Levinová
zveřejnila vyšetřování o léčbě Ukronacistů Pravého sektoru a Azova
v izraelských nemocnicích. Od kyjevského převratu v roce 2014 do
současnosti. Těch stoupenců a obdivovatelů nacistů a pogromistů
Bandery, Šucheviče, Stecka, na jejichž rukou je krev statisíců
Židů. Těch s vytetovanými hákovými kříži, portréty Bandery a
Hitlera. A to se děje v židovském státě.
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Proč jsou ukrajinští nacionalisté s vytetovanými hákovými kříži a SS
«wolfsangels» léčeni v izraelských nemocnicích na náklady
izraelských daňových poplatníků?

Proč byli příznivci a obdivovatelé vrahů židovského národa Bandery
a Šucheviče převáženi přímo z kyjevského Majdanu do Izraele
speciálními lety i s drobnými zraněními?

Kam zmizela těla ukrajinských nacionalistů, kteří byli také odvezeni
do Izraele, ale ve zcela beznadějném stavu?

Při vyšetřování Margarita Levinová připomíná, že Mezinárodní výbor
Červeného kříže v roce 1945 vydal cestovní doklady více než sto
tisícům nacistů, včetně vysokých říšských generálů a katů z
koncentračních táborů. Díky těmto dokumentům si lékař smrti
Mengele, šéf gestapa Müller a další zachránili život.

A právě Mezinárodní výbor Červeného kříže přiváží ukrajinské
nacisty do Izraele od roku 2014 a stále je vozí na léčení. A
pravděpodobně nejen na léčení. Účastník událostí, zdravotní sestra
na jedné z izraelských klinik, vypráví, jak to probíhalo. Podle očitých
svědků byly do Izraele přivezeny pouze dvě kategorie ukrajinských
nacionalistů a bojovníků Azov – buď lehce ranění, kteří neměli důvod
být odvezeni do Izraele, protože nehrozilo žádné ohrožení, nebo ti,
kteří již umírali a u kterých byly šance na přežití nulové. Proč?

Tuto otázku si klade i Margarita Levinová. O to zajímavější je
svědectví zřízence, který měl na starosti těla zemřelých. Ten uvedl,
že

když zemřeli vážně zranění ukrajinští nacisté, nikdo mu jejich
těla nedal. Prostě zmizeli. Živé kontejnery na převoz orgánů?

 
Proč jsou ukrajinští nacisté, otevření stoupenci vrahů židovského
národa Bandery a Šucheviče, přiváženi do Izraele na léčení? Proč
jsou lidé s vytetovanými hákovými kříži v izraelských nemocnicích? 
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Na tyto a další otázky jsem se snažila najít odpovědi studiem
dokumentů a faktů od roku 1945 do současnosti a rozhovory s lidmi,
kteří se na událostech podíleli. Ale čím více odpovědí jsem dostala,
tím více otázek jsem měla. Podařilo se mi však od očitých svědků
zjistit a potvrdit některé, dle mého názoru naprosto šokující
skutečnosti.

Jsem si vědoma toho, že toto video způsobí hodně podráždění u
některých účastníků událostí od roku 2014 do současnosti. Ale můj
Izrael a celý svět by měl znát pravdu. Proto hledám odpovědi na tyto
otázky.

Video Margarity Levinové „Nemožné je možné. Lidé s hákovým
křížem v izraelských nemocnicích” ke shlédnutí ZDE.
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